
Jegyzőkönyv 
 

Készült: Bogács Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2011. február 17-én 

megtartott nyilvános üléséről. 

 

Jelen voltak: Csendesné Farkas Edit polgármester, Csetneki László, Dr. Képes Ildikó Anna, 

Kiss Zoltán, Kocsis István, Péter Zoltán, Verhóczki György települési képviselők. 

 

Tanácskozási joggal jelen volt: Csetneki Ernőné jegyző 

 

Jegyzőkönyvvezető: Berecz Andrea 

 

Csendesné Farkas Edit polgármester köszöntötte a települési képviselőket, a meghívott 

vendégeket és a televízió előtt ülő nézőket. Megállapította, hogy a Képviselő-testület 

határozatképes, jelen van 7 fő. A jegyzőkönyv hitelesítésére Péter Zoltán és Verhóczki 

György települési képviselőket kérte fel. 

 

A Polgármester Asszony tájékoztatta a Képviselő-testület tagjait és a lakosságot az elmúlt 

ülés óta történt fontosabb eseményekről: 

- A közmunkaprogram előkészítésével kapcsoltban tárgyalás zajlott a Mezőkövesdi 

Munkaügyi Központtal. A közmunkaprogram három fő részből tevődik össze, az 

egyik az Országos Foglalkoztatási Alapítvány támogatásával megvalósuló közmunka, 

ahol 2 főt lehet foglalkoztatni közfoglalkoztatás-szervező munkakörben 6 hónapra, 

napi 6 órás munkaidőben. Ebben a formában a bérek és járulékok 100 %-ban 

támogatásra kerülnek. A másik nagy terület a Munkaügyi Központ által támogatott 

napi 8 órás foglalkoztatás, ezen belül településünkön 3 fő alkalmazása valósítható 

meg, itt a támogatás mértéke 80 %-os. A harmadik nagy terület a Munkaügyi Központ 

által támogatott napi 4 órás foglalkoztatás, amely összesen 65 fő részére biztosít 

foglalkoztatást 4 hónapos ciklusokban, ennek támogatási mértéke 95 %-os. 

- A 2011. évi turisztikai programterv összeállításra került és ennek alapján elkészült az 

idegenforgalmi programajánló füzet. 

- Polgármesteri találkozó került megszervezésre Bükkzsérc, Cserépfalu, Noszvaj és 

Bogács polgármesterei részére, amelyen az Utazás kiállításon való közös 

megjelenésről volt egyeztetés. 

- Polgármester Asszony részt vett a Magyar Turizmus Zrt. által szervezett információs 

napon Egerben, ahol a helyi TDM  megalakításának lehetőségéről adtak tájékoztatást a 

jelenlévőknek. 

- Kapcsolatfelvétel történt a Hórvölgye Horgászegyesülettel egy hétvégi országos 

horgászverseny megrendezésével kapcsolatban. A település és a Horgászegyesület 

közös szervezésében ennek az előkészítése is megkezdődött. 

- A Bükkaljai Kőkultúra és a Bükk Déli Kapuja tematikus út projektnek a megnyitója 

van előkészületben, valamennyi résztvevő aláírta a konzorciumi megállapodást és a 

szerződéseket, következő héten lesz ennek a projektnek a megnyitója. 

- A Mezőkövesdi Rendőrkapitányság által szervezett munkaértekezletnek fő témája volt 

a vendéglátással foglalkozó vállalkozások tájékoztatása a működéssel kapcsolatos új 

jogszabályi feltételekről. A másik fontos téma egy kistérségi térfigyelő rendszer 

kialakítása, Mezőkövesden már működik ilyen térfigyelő rendszer, amelyhez 

kapcsolódva Bogácson is lehetne kamerákat elhelyezni a település biztonsága 

érdekében. 
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- A Helyi Védelmi Bizottság ülésezett az elmúlt héten, melynek célja az volt, hogy 

feltérképezzék, milyen kockázatokkal jár a Hór-völgyi és a Szoros-völgyi víztározó 

üzemeltetése, illetve mi a szükséges teendő egy esetleges katasztrófa alkalmával. 

- Részt vett a Bükkalja Általános Iskola félévzáró értekezletén a Polgármester Asszony. 

- Február 15-én megtörtént a parkoló bérbeadására kiírt licittárgyalás, amely sikeres 

volt, a Fekete Transz 2000 Bt. volt a legeredményesebb licitáló 3.550.000 Ft+ÁFA/év 

bérleti díjért kerül sor a szerződés megkötésére. 

- A Remodis Tisza Kft. által tartott megbeszélésen a cég működéséről volt tájékoztató, 

illetve arról, hogy valamennyi települési önkormányzatot bejegyeztek a cég 

tulajdonosaként. 

- A Cigány Kisebbségi Önkormányzat a héten megszűnt, mivel valamennyi képviselő 

írásban benyújtotta lemondását képviselői tisztségéről. 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadta a 

Polgármester Asszony tájékoztatóját. 

 

Csendesné Farkas Edit polgármester javasolta, hogy a 4.) Indítványok, javaslatok 

napirenden belül kerüljön megtárgyalásra az ügyvédi megbízással kapcsolatban előkészített 

határozati javaslatok. Az ülés napirendjére az alábbiak szerint tett javaslatot: 

 

NAPIREND: 

1.) Javaslat a 2011. évi költségvetés elfogadására 

Előadó: Csendesné Farkas Edit polgármester 

2.) Tájékoztató az új Képviselő-testület által 2010-ben hozott határozatok végrehajtásáról 

Előadó: Csendesné Farkas Edit polgármester 

3.) Bíráló Bizottság létrehozása az ÉMOP-2.1.1/B pályázat közbeszerzési eljárásában 

Előadó: Csendesné Farkas Edit polgármester 

4.) Indítványok, javaslatok 

4.1) Ügyvédi megbízási szerződések 

       Előadó: Csendesné Farkas Edit polgármester 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadta a 

napirendre tett javaslatot.   

 

NAPIRENDEK TÁRGYALÁSA: 

 

1.) Javaslat a 2011. évi költségvetés elfogadására 

     Előadó: Csendesné Farkas Edit polgármester 

 

Csendesné Farkas Edit polgármester elmondta, hogy a költségvetés tervezése során 

figyelembe vették az ide vonatkozó törvényeket és rendeleteket, illetve a Képviselő-testület 

által meghatározott költségvetési koncepciót. Bevételek közé csak azokat a tételeket 

tervezeték, amelynek beszedése remélhetőleg reális lesz. A kiadások tervezésénél a 

költségtakarékossági szempontok maximális figyelembe vételével arra törekedtek, hogy a 

megszorítások ne veszélyeztessék az intézmények és a település működését. A 2011-es évben 

legnagyobb feladat a Fürdő felújításának a megvalósítása lesz, melynek közbeszerzési eljárása 

hamarosan lezárul. A Pénzügyi Bizottság is tárgyalta a költségvetést, a polgármester megkérte 

az elnököt, hogy mondja el a Bizottság véleményét. 
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Dr. Képes Ildikó Anna a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke ismertette, hogy a 

Bizottság véleménye szerint a költségvetés az elvégzendő önkormányzati feladatokat, 

valamint azok végrehajtását szolgáló bevételi és kiadási forrásokat körültekintően veszi 

számba. A 2011. évi költségvetés a vonatkozó jogszabályoknak megfelelő, áttekinthető 

szerkezetben, szakmai igényességgel és részletesen mutatja a be a 2011-es évre tervezett 

kötelező és önként vállalt önkormányzati feladatok megvalósításának a pénzügyi igényeit, 

valamint az ezek ellátáshoz szükséges bevételi forrásokat. A Bizottság kiemelte a takarékos 

gazdálkodásra való törekvést és azt, hogy az önként vállalt feladatok ne veszélyeztessék az 

önkormányzat kötelező feladatainak ellátását. A Pénzügyi Bizottság elfogadásra javasolja a 

2011. évi költségvetési tervezetet. 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

rendeletet alkotta:  

 

Bogács Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

1/2011.(II.21.) rendelete a 2011. évi költségvetésről 

(A rendelet szövege a jegyzőkönyv mellékeltét képezi.) 

 

 

2.) Tájékoztató az új Képviselő-testület által 2010-ben hozott határozatok 

végrehajtásáról 

         Előadó: Csendesné Farkas Edit polgármester 

 

Csendesné Farkas Edit elmondta, hogy a Képviselő-testület tagjai megkapták írásban a 

nyilvános, zárt és együttes üléseken hozott határozatokat. Minden határozat végén 

megjelölésre került, hogy szükség volt-e további intézkedésre, és ha igen, akkor milyen 

intézkedések születtek. Nem született olyan határozat, amelyben ne történt volna lépés, ha az 

intézkedést igénylelt. Egyedül a József Attila és Béke utca csatlakozásában kialakított telkek 

értékesítésében nem történt még előre lépés, de egyelőre nem érkezett ajánlat a telkek 

vásárlására vonatkozóan. 

 

Kérdés, vélemény nem hangzott el. 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadta a 

határozatok végrehajtásáról szóló tájékoztatást. 

 

3.) Bíráló Bizottság létrehozása az ÉMOP-2.1.1/B pályázat közbeszerzési eljárásában 

     Előadó: Csendesné Farkas Edit polgármester 

 

Csendesné Farkas Edit polgármester elmondta, hogy a Fürdő felújítás pályázatára 

vonatkozik a határozati javaslat. 2011. február 18-án 11.00 órakor fejeződik be a 

közbeszerzési eljárás azon része, ameddig ajánlatot lehet tenni. A beérkező ajánlatok előzetes 

felülvizsgálatára, az írásbeli szakvélemény és döntési javaslat előkészítésére 5 főből álló 

bíráló bizottságot hoz létre a Képviselő-testület. Majd ismertette a bíráló bizottság tagjainak 

személyére tett javaslatát. 

 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül és 2 tartózkodás mellett a 

következő határozatot hozta: 
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24/2011.(II.17.) számú HATÁROZAT 

 

Tárgy: Bíráló Bizottság létrehozása az ÉMOP-2-1.1/B pályázat közbeszerzési eljárásában 

 

1.) Bogács Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az Észak-Magyarországi 

Operatív Program keretén belül ÉMOP-2009-2.1.1/B-09-2009-0025 azonosító szám 

alatt megkötött támogatási szerződés szerint 50%-os támogatottsággal 187 840 000 Ft 

összköltségű beruházást valósít meg a Thermálfürdőben. A beruházás a közbeszerzési 

eljárás hatálya alá tartozik. Az önkormányzat által biztosítandó saját erő összege: 

93.92.000 Ft. 

 

2.) A Képviselő-testület a Közbeszerzési Szabályzat IV. 2. pontjában foglaltaktól eltérően 

a beérkezendő ajánlatok előzetes felülvizsgálatára, az írásbeli szakvélemény és döntési 

javaslat előkészítésére 5 főből álló bíráló bizottságot hoz létre. 

 

3.) A bíráló bizottság tagjai: 

- Csendesné Farkas Edit polgármester 

- Dr. Képes Ildikó Anna települési képviselő, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság 

elnöke 

- Kocsis István települési képviselő, 

- Csetneki Ernőné jegyző, 

- Kaszó Gábor 3412. Bogács, Szilvás u 12. szám alatti lakos műszaki ellenőr. 

Felelős: polgármester 

Határidő: azonnal, illetve folyamatos 

 

4.) Ügyvédi megbízási szerződések 

     Előadó: Csendesné Farkas Edit polgármester 

 

Csendesné Farkas Edit polgármester elmondta, hogy rendszeres ügyvédi feladatok ellátásra 

korábban az önkormányzatnak a Dr. Lukács Tamás Ügyvédi Irodával volt szerződése. Ebben 

az ügyvédi irodában dolgozott Dr. Bajzáth György ügyvéd, aki az önkormányzat által adott 

megbízásokat ellátta. Dr. Bajzáth György új ügyvédi irodát hozott létre és amennyiben 

ragaszkodunk az ő személyéhez, akkor a jelenlegi ügyvédi megbízás megszüntetésére, illetve 

új megbízási szerződés megkötésére van szükség, hiszen más keretek között folytatja az 

ügyvédi tevékenységet. 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 

25/2011.(II.17.) számú HATÁROZAT 

 

Tárgy: Ügyvédi megbízás megszüntetése 

 

Bogács Község Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert a Dr. 

Lukács Tamás Ügyvédi Irodával – 3300. Eger, Barkóczy u 9.- 2008. április 3. napján kelt, 

határozatlan időre szóló, ügyvédi megbízási szerződés - 2011. január 31-vel - közös 

megegyezéssel történő megszüntetésére készült megállapodás aláírására. 

Felelős: polgármester 

Határidő: azonnal 
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A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 

 

26/2011.(II.17.) számú HATÁROZAT 

 

Tárgy: Ügyvédi megbízási szerződés megkötése 

 

Bogács Község Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert jogi és 

ügyvédi tevékenység ellátására a Bajzáth Ügyvédi Iroda – 3324. Felsőtárkány, Ifjúság u 27- 

képviseletében Dr. Bajzáth György ügyvéddel készült megbízási szerződés aláírására. A jogi 

és ügyvédi tevékenység ellátásának kezdő időpontja: 2011. február 1.  

Felelős: polgármester 

Határidő: azonnal 

 

Csendesné Farkas Edit polgármester tájékoztatta a televízió előtt ülő nézőket, hogy a 

Képviselő-testület 2011. február 25-én 17.00 órára tűzte ki a közmeghallgatással egybekötött 

falugyűlés időpontját. A falugyűlésre meghívást kaptak és reméljük, hogy részt is vesznek a 

településen szolgáltatást végző gazdasági társaságok képviselői, a Bizottságok, valamint a 

Képviselő-testület tagjai is. Felhívta a televíziónézők figyelmét arra, hogy a Képviselő-

testület tagjaival megállapodott abban, hogy a falugyűlést egyenes adásban nem fogja 

közvetíteni a televízió. Kérte a község lakosságát, hogy tiszteljék meg jelenlétükkel a 

falugyűlést, ahol el tudják mondani problémájukat, véleményüket, hozzászólásaikat. 

 

Az ülésen több kérdés, hozzászólás nem hangzott el, ezért a Polgármester Asszony bezárta a 

nyilvános ülést. 

 

 

 

K.m.f. 

 

 

  Csetneki Ernőné                                                                                   Csendesné Farkas Edit 

        jegyző                                                                                                      polgármester 

 

 

Jegyzőkönyv-hitelesítők: 

 

 

    Péter Zoltán                                                                                             Verhóczki György 

települési képviselő                                                                                     települési képviselő 

 

 


